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	教学

目标
	认知目标：

1． 学生能听说认读词汇：teacher, writer, singer, basketball player.

2． 学生能听懂会说 What does he/ she do? He/She is a …. 来询问他人职业和表达他人的职业。

3． 学生能听懂有关职业的特征：Eg: He can sing songs. ---He is a singer.

技能目标：

1． 培养学生观察、归纳单词构成和拼读方法的能力。如write—writer.

2． 培养学生主动、合理使用职业类词汇及询问他人职业的表达方法进行交际的能力。

3． 帮助学生以正确的语音、语调朗读所给的阅读材料。

4． 帮助学生理解阅读材料并进行书写的反馈。

情感目标：

1． 激发学生英语学习的兴趣和积极性。

2． 鼓励学生大胆参与课堂开口说英语。

3． 引导学生将英语延伸到生活实际，延伸到家庭成员。

	教学    重点难点
	教学重点：

1． 学生能听、说、读、写职业类词汇：teacher, writer, singer, basketball player.

2． 学生能运用What does he/ she do? He/She is a …. 来询问他人职业和表达他人的职业。

3． 书写能力的培养。

教学难点：

1． What does he/ she do? He/She is a ….的运用。

2． 阅读材料的理解和书写。

	教具

准备
	1、 课件。2、四线格词汇卡片。3、职业类词汇的小卡片。

4、福娃奖卡。5、红色笔1支。

	教学过程

	Step1: 

Organization.
	1.Free talk:

  What's your name? How old are you? What can you do? Who’s your English teacher? Is she strict? Is she tall? 

2. Lead in the job: teacher.

(1) T: I’m your new teacher. Nice to meet you! I can teach English. So I am an English teacher. Spell and read the word.

(2) Lead in : P.E teacher. Chinese teacher.  Then lead in the topic: Jobs. 
(3) Revision of the jobs they’ve learnt. 

(4) Guide students to say jobs they know.
	Free talk拉近师生距离；

自然直接引出第一个职业：teacher,并由此导入本课主题：Jobs；

对已学Jobs的复习既渗透了新句型：What does he/she do?也为后面职业类词汇综合运用做好铺垫。

	Step2:

Presentation.

Practice.
	1.Learn the jobs one by one.

(1) Show Yang Hongying’s photo and learn the job: writer.

a. Spell and read the word. 

b. Learn to read the sentence: She is a writer.

c. Learn to read the dialog. ----What dose she do? ---She is a writer.  T---S; S—S.

d. Pair work: practice of the jobs: teacher and writer. Make dialogs according to the pictures.

e. Guide ss to say writers. ____is a writer.

(2) Listen to a part of song and guess: Zhou Jielun.

a. Spell and read the word.

b. Ask ss: Which singer do you like? 

(3) Listen to T’s description and guess: Yao Ming. Learn the job: basketball player. 

a. Spell and read the word.

b. Guide ss to say other players they know. 

c. Guide ss to use the question: What does he do? Write the answer and let ss know. 

d. Let ss make 4 dialogs according to the 4 players.

2. Revision of the jobs.

(1) Read the 4 words in random order. 

(2) Ss make dialogs according to the pictures. (4 jobs.)

(3) Show sentences of introduction one by one and listen to the teacher, guess the jobs.
	职业类词汇的呈现采用了三种不同的方式：看照片学；听声音学；听描述学。从最直观，到有思考过程，最后到理解输出,循序渐进。

注重了对词汇的拼读、朗读，对重点句子的朗读、运用，使学生能听懂、会说句子，为下面的学习打好扎实的基础。

注重挖掘学生已有语言积累，拓展语言能力。

	Step3: Improvement.
	1.Presentation of the reading material: Amy’s family.

2. Learn to read and write according to the material: 

(1) Read the dialog freely. Get the main idea. And answer some questions.

(2) Read the other questions, read, write. 2 questions.

(3) Read the dialog in roles. Find the answer and make a dialog.

(4) Make a dialog by themselves according to the last question.

3.Some questions for improving.

4. Give ss a jobs list. Guide them to find the job of their family members and write them down after class. Encourage them to learn the jobs after class.
	对阅读材料的处理循序渐进，在学生理解的基础上将读和写进行有效的整合。

在引导学生写的过程中注意了难度的层层递进。

有难度较大的拓展问题；

提供学生各类职业名称，布置作业，进行课外延伸。

	Step 4: Summary.
	Summary of the class.

Say Bye to the ss.
	结束本课。


板书设计：

                                Jobs

Word Bank:                What does he do?              D   C  B  A

farmer                             she                ///    //  //   ///

driver                      He is a… teacher.
baseball player              She      writer
doctor                              singer
nurse                               basketball player

